
 

 

 

     

 

 

 

PROTOKÓŁ 

posiedzenia pracodawcy oraz instytucji związkowych 

 

W dniu 23 września 2021 roku odbyło się spotkanie pracodawcy - Muzeum Sztuki Nowoczesnej  

w Warszawie (dalej Pracodawca lub Muzeum) - z działającymi w zakładzie pracy organizacjami 

związkowymi, tj. Komisją Zakładową OZZ Inicjatywa Pracownicza przy Muzeum Sztuki 

Nowoczesnej w Warszawie (dalej OZZ IP) oraz Organizacją Zakładową NSZZ „Solidarność” Region 

Mazowsze Nr 3453 w Muzeum Sztuki Nowoczesnej w Warszawie (dalej NSZZ Solidarność). 

Spotkanie zwołano z inicjatywy Pracodawcy. 

Ze strony Pracodawcy w spotkaniu udział biorą: 

 Pani Małgorzata Ławrowska von Thadden 

 Pani Sylwia Radzikowska 

 Pan Andrzej Kowalski 

Ze strony OZZ IP w spotkaniu udział biorą: 

 Pan Paweł Nowożycki 

Ze strony NSZZ Solidarność udział bierze: 

 Pani Natalia Sielewicz 

 Pani Katarzyna Szotkowska-Beylin 

Po przywitaniu i zweryfikowaniu obecności Pani Małgorzata Ławrowska von Thadden przedstawiła 

agendę spotkania, którego tematem jest propozycja zmian w regulaminach pracy i wynagradzania. 

Dodatkowo tematem spotkania będzie omówienie sytuacji ekonomicznej pracowniczek  

i pracowników Muzeum. 

Przedstawiciele Organizacji Związkowych potwierdzają, że otrzymali mailowo projekty 

regulaminów. 

Pracodawca przedstawił zasadnicze powody wprowadzenia zmian, w szczególności konieczność 

dostosowania obecnie obowiązujących regulacji do zmian w przepisach powszechnie 

obowiązujących oraz zmiany zasad wypłaty dodatku specjalnego w trakcie urlopu pracowników, 

którym dodatek przysługuje.  

Przedstawiciele Organizacji Związkowych pozytywnie opiniują zaproponowane zmiany. 

Jednocześnie przedstawiciele Organizacji Związkowych celem zapewnienia równości w zatrudnieniu 

wnoszą o objęcie zmianami w zakresie dodatku specjalnego również pracowników, którzy w 2021 

roku wykorzystali już urlop wypoczynkowy. 



 

Pracodawca przychyla się do zgłoszonego postulatu.  

Strony omówiły kwestię realnego spadku wartości wynagrodzeń w związku z inflacją oraz brakiem 

możliwości zwiększenia wynagrodzeń wobec sytuacji budżetowej. Strony ustaliły, że podejmą 

wspólnie działania informacyjne skierowane do organizatora Muzeum dotyczące kwestii 

wynagradzania pracowników sektora kultury. 

Wobec wyczerpania kwestii formalnych Strony zakończyły spotkanie. 

 

         

(podpis na oryginale) 

……………............................................................... 

             adw. Andrzej Kowalski - protokolant 

 


